
F13 KAMRATFÖRENING 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte tisdagen den 23 nov 2010.  
Närvarande: Carsten Aronsson, Hans Gustafsson, Agnetha Karlsson, Åke Frisk, Jan Ebringer, Christer 

Lindehoff, Bernt Sundquist, Bo Fransson, Lars-Erik Karlsson, Björn Sjöstedt 

Frånvarande:  

 

1. § Ordföranden öppnade mötet. 

 

2. § Dagordningen fastställdes. 

 

3. § Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

Protokoll från sep ännu ej justerat. Sekr. miss 

  

4. § Agnetha har fått en skrivelse fån skattemyndigheten där det framgår att  

Kamratföreningen är en ideell förening. 

 

5. § För att behålla ett gott anseende från tryckeriet av tidningen betalar  

Kamratföreningen tryckkostnaden och skickar sedan räkning på beloppet till 

F17. 

 

Agnetha skickar en räkning till F17 på våran hyreskostnad, 36 000:- 

 

Styrelsen beslutade om julblommor till Sune, Lars-Erik och Christer. 

 

6. § Hemsidan uppdaterad. 

 

7. § Vid kommande arrangemang t.ex. Höst/Vår-möten ska ansvarig för 

sammankomsten utses. 

 

Öppet hus förra torsdagskvällen blev ingen större framgång, endast två st  

utanför det vanliga fikagänget kom, en ”arbetande” medlem och en som inte var 

medlem. 

 

Sekreteraren ordnar med annons till årets sista tisdagsfika   

 

8. § Nästa styrelsemöte blir tisdagen 14 dec. kl 0830 OBS tiden. 

 

9. § Ordförande avslutade mötet kl 1150 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

Åke Frisk   Carsten Aronsson 


